Verification of a Paper Presented at a Conference: Application Form

International PhD Program in Taiwan and Transcultural Studies
College of Liberal Arts, National Chung Hsing University
台灣與跨文化研究國際博士學位學程
畢業標準  學術研討會論文發表審核申請表
Student No.:                            Student Name:
	Paper for Review
(attach a hard and electronic copy of the conference paper to the form)
	Title of the Conference or Journal (attach the conference agenda or proof of publication to the form)
	Date of Presentation
	Review Result

	
	
	
	

	
	
	
	

	Notes:

1. Would you like to apply for the program’s travelling scholarship? □ Yes  □ No
If so, please provide the following documents: 
□ Decision letter for your application for the “Postgraduate Participates in International Academic Conference” from National Science and Technology Council, R.O.C. 
□ Decision letter for your application for “Subsidies for Graduate Students Attending International Conferences” from the Office of Research and Development Office, NCHU.

2. You are required to submit this form for review and evaluation by the Program Affairs Committee. If you fail to do so or the review result is not positive, you will not be able to apply for the oral examination of your PhD thesis.




Director’s Signature:
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台灣與跨文化研究國際博士學位學程
畢業標準  學術研討會論文發表審核申請表

學號：                        學生姓名：

	審核項目
(檢附發表論文紙本
及電子檔)
	發表單位/刊物名稱
(檢附議程或刊登證明)
	發表日期
	審核結果
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	備註
	1. 需申請學程獎學金？  □是  □否
若需申請學程獎學金，請附上以下資料：
□國科會「補助國內研究生出席國際學術會議」申請費用補助回覆公文
□本校研發處「中興大學補助研究生出席國際會議」申請費用補助回覆公文

2. 本表需經學程事務委員會開會審核，請務必事先提出申請(未通過不得申請口試)。




主任簽核:




備註：
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